美国巴拿马太平洋万国博览会奖项评审费标准

THE PANAMA PACIFIC INTERNATIONAL EXPOSITION AWARDS EVALUATION FEE STANDARDS

我会同意将2023年美国巴拿马太平洋万国博览会颁奖典礼放在马来西亚 吉隆坡举行。现制定评审费标准如下:

Our association has agreed to hold the 2023 Panama Pacific International Exposition Awards Ceremony in Kuala Lumpur, Malaysia. The evaluation fee standards are as follows:

- 一、特等金奖 15 万美元 Special Gold Medal \$150,000
- 二、金奖 10 万美元 Gold Medal \$100,000
- 三、银奖 5 万美元 Silver Medal \$50,000
- 四、铜奖 3 万美元 Bronze Medal \$30,000
- 五、荣誉奖 2 万美元 Honorable Medal \$20,000
- 六、入围奖 7000 美元 Finalist Award \$7000

评审费用途说明 Purpose of the Evaluation fee:

1. 评审费用于美国巴拿马博览会组委会及评委评审会开支 The evaluation fee is for the operation cost of the U.S. Organizing Committee and the China Organizing Committee

2. 评审费用于美国巴拿马博览会组委会评委往来马来西亚的机票、住宿、餐饮、保险、交通等方面开支

The evaluation fee is for the expenses of U.S. and Malaysia Organizing Committee judges' air tickets, accommodation, catering, insurance, transportation, and other aspects

3. 评审费用于美国发票税务支出等费用

The evaluation fee is for the U.S. invoice tax expenses and other expenses

美国巴拿马太平洋万国博览会组委会
The Panama Pacific International Exposition
Organizing Committee
2023 年 1 月

January 2023